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Utvalg: Hovedutvalg oppvekst og kultur
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 03.11.2021
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Stine Karin Bjelland AP
Svein Aamelfot AP
Monika Håstø FRP
Nina Ve Sæbø H
Per Magnus Mannes KL
May Synnøve Rygh KRF
Wenche Lindtner SP
Øivind-Andreas Kolstø V

Forfall Parti Varamedlem Parti
Roald Alsaker H Kathrine A. Wathne H

Møtenotater:
I forkant av møtet var det presentasjon om barnevernsreformen ved leder av barneverntjenesten
Jakob Bråtå.

Til stede: 9 representanter.
Ett forfall, en vararepresentant møtte.

Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Bjørn Andersen.
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som sekretær.

Innkalling godkjent.
Sak 37/21 Frivillighetsprisen 2021 er før behandling unntatt offentlighet, jf. offentlighetsloven § 5 -
utsatt innsyn - begrenset tid, og ble behandlet i lukket møte, jf. kommuneloven § 11-5.(3b).

Innstillingen fra innstillingsutvalget enstemmig vedtatt
Saker/spørsmål meldt under samlesak for spørsmål .
Saksliste deretter godkjent.

Øivind-Andreas Kolstø (V) og Nina Ve Sæbø (H) ble valgt til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder.

Møtet slutt kl. 19.40
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034/21 Kvalitets- og utviklingsmelding for Karmøyskolen 2020-2021 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2020 – 2021 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 
 
 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling      

Lindtner (Sp) fremmet følgende endringsforslag: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur tar Kvalitets- og utviklingsmelding for Karmøyskolen 2020-2021 til 
orientering. 
Det foreslås imidlertid endring av tekst i del 3, 32, siste avsnitt, 2. setning, som lyder: Uttrekket er 
gjort basert på svake resultater i skolen over tid. 
Hovedutvalg oppvekst og kultur foreslår derfor at teksten i avsnittet endres til: Karmøy kommune er 
blitt trukket ut i oppfølgingsordningen på bakgrunn av for stor spredning i antall risikopoeng mellom 
skoler, samtidig som minst en av skolene ligger i nederste kvartil.  Laveste risikopoeng i Karmøy 
kommune er 0 og høyest er 52,8. Spredningen er altså over 50 poeng, og kvalifiserer til uttrekk. 
Innstillingen med Lindtners endringsforslag enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 034/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2020 – 2021 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering, 
med følgende endring: 

Tekst i del 3, 32, siste avsnitt, 2. setning, som lyder: "Uttrekket er gjort basert på svake 
resultater i skolen over tid" endres til 
Karmøy kommune er blitt trukket ut i oppfølgingsordningen på bakgrunn av for stor 
spredning i antall risikopoeng mellom skoler, samtidig som minst en av skolene ligger i 
nederste kvartil.  Laveste risikopoeng i Karmøy kommune er 0 og høyest er 52,8. Spredningen 
er altså over 50 poeng, og kvalifiserer til uttrekk. 

 

 

 

035/21 Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 2021 - 2026 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 2021-2026. 
 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 035/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 2021-2026. 
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036/21 Ressursbruk innen reiseliv 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Rådmannen ber kommunestyret ta saken til orientering. 
 
 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innnstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 036/21 Vedtak: 

Rådmannen ber kommunestyret ta saken til orientering. 
 
 

 

 

037/21 Frivillighetsprisen 2021 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunes frivillighetspris 2021 går til: 
 
 
 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Saken er før behandling unntatt offentlighet, jf. offentlighetsloven § 5 - utsatt innsyn - begrenset tid, 
og møtet ble vedtatt lukket før behandling, jf. kommuneloven § 11-5.(3b).   
 
Innstillingen fra innstillingsutvalget ble enstemmig vedtatt  
 
 
 
 

HOK - 037/21 Vedtak: 

Karmøy kommunes frivillighetspris 2021 går til: 
Arne Erik Fylkesnes (Kobberverkets venner). 
 
 

 

 

038/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 
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Hovedutvalg oppvekst og kultur foreslår å støtte forslaget og oversender saken til hovedutvalg 
teknisk og miljø som rette instans. 
 

 

 

 

019/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 18.10.2021 
      

 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Oversendelsesforslag fra kommunestyrets møte 18.10.2021: 

Rønnevik (MDG) fremmet følgende oversendelsforslag til hovedutvalg oppvekst og kultur: 

Å legge til rette for flere turløyper og friluftsanlegg vil uten tvil være en god investering – også etter 
koronapandemien. I tråd med anbefaling fra organisasjonen Norsk friluftsliv ber kommunestyret 
administrasjonen om å vurdere muligheten for å: 
 
1) utarbeide en kommunal turruteplan (sti- og løypeplan) 
2) utrede behov for å prioritere anlegg for friluftsliv, herunder stier og løyper, i kommunens fordeling 
av spillemidler. 
 
Lenke: https://norskfriluftsliv.no/wp-content/uploads/2020/04/Oppdatert-Planstrategi2020-
guide.pdf 

Rønneviks oversendelsesforslag oversendt hovedutvalg oppvekst og kultur uten 
realitetsbehandling. 

 
Hovedutvalg oppvekst og kultur støtter forslaget og oversender saken til hovedutvalg teknisk og 
miljø som rette instans. 
 
 

HOK - 019/21 Vedtak: 

 

Hovedutvalg oppvekst og kultur støtter forslaget og oversender saken til hovedutvalg teknisk og 
miljø som rette instans. 
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039/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

 
Punkt 1. 
Oppdatering på svar gitt i hovedutvalgsmøte 29.9.21 på spørsmål fra Ap ved Svein Aamelfot og Stine 
Bjelland. 
 
 
Spørsmål: Hvordan er dagens situasjon mht. oppfyllelse av kravene i lærertetthetsnormen i Karmøy. 
 
Svar til hovedutvalget 29.9.21 
Skoleåret 2021/ 2022 er det første året den nye modellen for ressurstildeling er tatt i bruk i Karmøy 
kommune. Det var behov for å lage en ny blant annet på grunn av at det var nødvendig for 
kommunen å gjøre tydelig hvor mye ressurser som kreves for å oppfylle lærernormen. Hver enkelt 
skole har fått tilsendt en oversikt over hva dette utgjør for hovedtrinnene 1. - 4, 5. - 7. og 8. - 10. 
Våren 2021 var det flere skoler som rapporterte om en utfordrende situasjon for å klare å oppfylle 
lærernorm, spesialpedagogisk undervisning og andre lovpålagte oppgaver gjennom de tildelte 
midlene. Det er imidlertid ikke kommet henvendelser til etatssjefen høsten 2021 om skoler som per 
nå ikke klarer å oppfylle lærernormen. 
 
Skolene rapporterer til Grunnskolens Informasjonssystem (GSI) per 1. oktober, og rapporteringen her 
vil gi det endelige svaret på hvordan skolene i Karmøy kommune klarer å oppfylle kravene i 
lærernormen. Disse tallene vil publiseres av Utdanningsdirektoratet 16. Desember 2021, men 
kommunen vil ha en foreløpig oversikt i slutten av oktober. 
 
Oppdatering per 1.11.21 
De aller fleste skolene oppfyller lærernormen slik den er bestemt på hovedtrinnene. For ordens skyld 
så er kravet til lærernorm at det er en maksimalt 15 elever per lærer i snitt på 1. - 4. trinn og 
maksimalt 20 elever per lærer i snitt på 5. - 10. trinn. 
Det er imidlertid noen barneskoler som ikke oppfyller lærernormen på laveste hovedtrinn. Dette 
gjelder: 

·  Avaldsnes skole, med lærertetthet på 15,2 elever per lærer på småtrinn og 16,8 elever 
per lærer på mellomtrinn.  

·  Grindhaug skole, med lærertetthet på 15,4 elever per lærer på småtrinn og 14,7 elever 
per lærer på mellomtrinn. 

·  Mykje skole med lærertetthet på 15,2 elever per lærer på småtrinn og 18,9 elever per 
lærer på mellomtrinn. 

 
Totalt sett er det nok ressurser på disse skolene, men det er nødvendig å omdisponere midler 
mellom hovedtrinnene. Skoleeier er i dialog med skolene om hvordan dette skal gjøres. Skoleeier er 
også i dialog med Statsforvalteren i Rogaland om denne situasjonen. 
 
Det er viktig å merke seg at selv om skolene oppfyller lærenormen, oppleves ressurssituasjonen ved 
mange av skolene svært krevende. Utover lærernorm og lovpålagte oppgaver er det svært lite eller 
ingen fleksible ressurser. Dette gjør det blant annet vanskelig å få til god tilpasset opplæring og tidlig 
innsats for de yngste elevene. 
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Spørsmål: Hvordan er lærerdekningen mht.  godkjent utdanning. 
 
Svar til hovedutvalget 29.9.21 
GSI rapporteringen de siste årene viser at Karmøy kommune bruker lite lærere uten godkjent 
utdanning, i fjor var under 1% lærere uten godkjent utdanning (4 av 529). Vi ser nå at ved utlysning 
av vikariater så er det få søkere med godkjent utdanning, og vi gjør derfor regning med at det kan 
være en liten økning når årets GSI-tall foreligger. Årsaken til økningen mener vi at henger sammen 
med at det i år ikke gikk ut noen ordinære kull fra lærerutdanningen siden lærerutdanningen ble 
endret fra fireårig til femårig.  
 
Oppdatering per 1.11.21 
3,5% (19 stk) av lærerne i Karmøyskolen oppfylte ikke kravene for tilsetting i grunnskolen per 
01.10.21. Dette er en økning fra sist år da under 1% av lærerne ikke hadde godkjent utdanning. 
Årsaken til økningen mener vi at henger sammen med at det i år ikke gikk ut noen ordinære kull fra 
lærerutdanningen siden lærerutdanningen ble endret fra fireårig til femårig. Undervisningsstillinger 
som er ledig utover 6 måneder skal lyses ut og 20 undervisningsstillinger ble lyst ut i august i år. Vi 
ansatte da 12 kvalifiserte lærere og 8 ukvalifiserte. De kvalifiserte er i all hovedsak tilflyttere til 
kommunen fra andre deler av landet og stod ikke på søkerlisten i vår. Flere av de ukvalifiserte 
lærerne er under utdanning og er ferdige med lærerutdanning i løpet av 2022 og 2023.  Ansettelse av 
ukvalifiserte lærere er i tråd med sentrale gitte råd under covid 19 pandemien, for å sikre nok 
lærerdekning i forhold til endring av organisering etter lysmodellen og etter smittebildet i samfunnet.  
  
 
Spørsmål: Hvordan er over fordelingen av pedagoger (lærere) og miljøarbeidere (assistenter) i 
skolen dette skoleåret sammenlignet med årene før. 
 
Svar til hovedutvalget 29.9.21 
I ressursmodellen er det tildelt like mange timer til lærere og miljøarbeidere som skoleåret 
2020/2021, vi har derfor ikke grunn til å tro at fordelingen av miljøarbeidere og lærere har endret 
seg. På grunn av regler om lærernorm, har skolene nå enda mindre mulighet til å konvertere 
pedagogressurs til miljøarbeiderressurs. GSI-rapporteringen vil gi oss svar på om bruk av 
miljøarbeidere i forhold til pedagoger er uforandret eller om det har endret seg noe. 
 
Oppdatering per 1.11.21 
Fordelingen av pedagoger og miljøarbeidere er på samme nivå inneværende skoleår som tidligere 
skoleår.  Vi ser at det er en liten nedgang fra forrige skoleår til dette skoleåret, men hvis en også ser 
på tidligere år har det variert tilsvarende. Det er derfor vanskelig å knytte reduksjonen entydig opp til 
nye regler i forhold til lærernorm. 
 

 2018/19 2019/20 2020/21 2021/22 

Antall lærere 552 549 533 541 

Antall 
miljøarbeidere 

188 178 188 184 

Antall årstimer 
utført av lærere 

49726 48973 47693 49357 

Antall årstimer 
utført av 
miljøarbeidere i 
skolen 

9120 8184 9130 8681 

Årstimer 
assistenter i forhold 
til årstimer lærere 

18,3% 16,7% 19,1% 17,6% 
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Punkt 2: 
Mannes (KL) viste til at antall barn i kommunen synker og henviste videre til kommuneplanens 
samfunnsdel som skal opp til 1. gangs behandling i kommunestyret. Han mente at planen ikke legger 
til rette for å få flere barnefamilier til å bosette seg i kommunen, da det ikke er lagt opp til 
boligbygging utenfor bykjernene. Det er lagt for stor vekt på sentralisering. Han oppfordret alle til å 
lese planen nøye og ta dette med videre i partigruppene sine. 
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